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General Description
Zilog’s Z8F64220100ZDV 68-PLCC target pod kit 
provides the ability to connect the Z8 Encore!®

In-Circuit Emulator (ICE) to a 68-PLCC on-board 
socket for emulating a Z8F6422 chip.

Supported Devices
Z8F642ICE00ZEM Z8 Encore! ICE

Specifications

Power Requirements
Not applicable

Dimensions
Width: 2.25 inch (5.72 cm)

Length: 1.85 inch (4.70 cm)

Kit Contents
68-PLCC Target Pod

Ordering Information
Part No: Z8F64220100ZDV

68-PLCC Target Pod Kit
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Z8F64220100ZDV

DO NOT USE IN LIFE SUPPORT

LIFE SUPPORT POLICY
ZILOG'S PRODUCTS ARE NOT AUTHORIZED FOR USE AS CRITICAL COMPONENTS IN LIFE
SUPPORT DEVICES OR SYSTEMS WITHOUT THE EXPRESS PRIOR WRITTEN APPROVAL OF
THE PRESIDENT AND GENERAL COUNSEL OF ZILOG CORPORATION.

As used herein
Life support devices or systems are devices which (a) are intended for surgical implant into the body, or (b)
support or sustain life and whose failure to perform when properly used in accordance with instructions for
use provided in the labeling can be reasonably expected to result in a significant injury to the user. A
critical component is any component in a life support device or system whose failure to perform can be
reasonably expected to cause the failure of the life support device or system or to affect its safety or
effectiveness.

Document Disclaimer
©2008 by Zilog, Inc. All rights reserved. Information in this publication concerning the devices,
applications, or technology described is intended to suggest possible uses and may be superseded. ZILOG,
INC. DOES NOT ASSUME LIABILITY FOR OR PROVIDE A REPRESENTATION OF ACCURACY
OF THE INFORMATION, DEVICES, OR TECHNOLOGY DESCRIBED IN THIS DOCUMENT.
ZILOG ALSO DOES NOT ASSUME LIABILITY FOR INTELLECTUAL PROPERTY
INFRINGEMENT RELATED IN ANY MANNER TO USE OF INFORMATION, DEVICES, OR
TECHNOLOGY DESCRIBED HEREIN OR OTHERWISE. The information contained within this
document has been verified according to the general principles of electrical and mechanical engineering.

Z8 Encore! is a registered trademark of Zilog, Inc. All other product or service names are the property of
their respective owners.

Warning:



Океан Электроники
Поставка электронных компонентов 

Компания «Океан Электроники» предлагает заключение долгосрочных отношений при 

поставках импортных электронных компонентов на взаимовыгодных условиях! 

Компания «Океан Электроники» является официальным дистрибьютором и эксклюзивным 
представителем в России одного из крупнейших производителей разъемов военного и 
аэрокосмического назначения «JONHON», а так же официальным дистрибьютором и 
эксклюзивным представителем в России производителя высокотехнологичных и надежных 
решений для передачи СВЧ сигналов «FORSTAR». 

Наши преимущества: 

- Поставка оригинальных импортных электронных компонентов напрямую с производств Америки, 
Европы и Азии, а так же с крупнейших складов мира; 
- Широкая линейка поставок активных и пассивных импортных электронных компонентов (более 
30 млн. наименований); 
- Поставка сложных, дефицитных, либо снятых с производства позиций; 
- Оперативные сроки поставки под заказ (от 5 рабочих дней); 
- Экспресс доставка в любую точку России; 
- Помощь Конструкторского Отдела и консультации квалифицированных инженеров; 
- Техническая поддержка проекта, помощь в подборе аналогов, поставка прототипов;  
- Поставка электронных компонентов под контролем ВП; 
- Система менеджмента качества сертифицирована по Международному стандарту ISO 9001; 
- При необходимости вся продукция военного и аэрокосмического назначения проходит 
испытания и сертификацию в лаборатории (по согласованию с заказчиком);
- Поставка специализированных компонентов военного и аэрокосмического уровня качества 
(Xilinx, Altera, Analog Devices, Intersil, Interpoint, Microsemi, Actel, Aeroflex, Peregrine, VPT, Syfer, 
Eurofarad, Texas Instruments, MS Kennedy, Miteq, Cobham, E2V, MA-COM, Hittite, Mini-Circuits, 
General Dynamics  и др.); 

«JONHON» (основан в 1970 г.)

Разъемы специального, военного и аэрокосмического 
назначения: 
(Применяются в военной, авиационной, аэрокосмической, 
морской, железнодорожной, горно- и нефтедобывающей 
отраслях промышленности) 

«FORSTAR» (основан в 1998 г.) 

ВЧ соединители, коаксиальные кабели, 
кабельные сборки и микроволновые компоненты: 

(Применяются в телекоммуникациях гражданского и 
специального назначения, в средствах связи, РЛС, а так же 
военной, авиационной и аэрокосмической отраслях 
промышленности). 

Телефон:    8 (812) 309-75-97 (многоканальный) 
Факс:           8 (812) 320-03-32 
Электронная почта:    ocean@oceanchips.ru 
Web:      http://oceanchips.ru/ 
Адрес:   198099, г. Санкт-Петербург, ул. Калинина, д. 2, корп. 4, лит. А


